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VAKFIKEBİR'DE ÇIKAR, HAFTALIK BAĞIMSIZ SİYASİ GAZETE         FİYATI: 2,50   (KDV DAHİL)

Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi Başkanı Hasan Topaloğlu, Vakfıkebir
esnaflarımız için kullandıracağımız kredi limitlerinde herhangi bir düşüş söz konusu değildir dedi.

KREDi LiMiTLERiMiZDE HERHANGi BiR DUŞUŞ YOK!

V
akfıkebir Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi ve 
Kefalet Kooperatifi 

Başkanı Hasan Topaloğlu, 
Vakfıkebir esnaflarımız için 
kullandıracağımız kredi 
limitlerinde herhangi bir 
düşüş söz konusu değildir 
diyerek kredi limitleri 
hakkında değerlendirmede 
bulundu.
“KREDİ LİMİTLERİMİZDE 
HERHANGİ BİR DÜŞÜŞ 
YOK!”
Vakfıkebir Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi ve 

Kefalet Kooperatifi Başkanı 
Hasan Topaloğlu, “Bugün 
itibariyle faiz oranlarında 
ve kredi limitlerinde 
herhangi bir artış ya da 
düşüş söz konusu değil. 
Bu konu hakkında bizlere 
ulaşmış bir talimatta yok. 
Fakat böyle olmasına 
rağmen esnaf 
arkadaşlarımız aldıkları 
bazı duyumlar üzerini 
bizleri arayarak konu 
hakkında bilgi soruyorlar. 
Piyasada Dolar ve 
Euro'nun artması sonrası 

esnaf arkadaşlarımızda 
tedirgin oluyor ve faiz 
oranlarının yükseleceği 
veya kredi limitlerinin 
düşeceği gibi asılsız 
iddialar sonrası panik 
halinde bizleri arıyorlar. Bu 
faiz oranları ile ilgili 
piyasada dolaşan asılsız 
haberlere hiçbir esnafımız 
itibar etmesin. Maalesef 
piyasada asılsız çok fazla 
bilgi kirliliği var. Çevre ilçe 
esnaflarımızın yanı sıra 
özellikle Vakfıkebir'deki 
esnaflarımız telefonla 

arayarak krediler 
durduruldu mu? Limitler 
düşürüldü mü? Gibi sorular 
bu aralar bizlere sıkça 
sorulmaya başladı. 
Vakfıkebir Esnaf Kefalet 
Kooperatifi olarak bizim 
limitlerimizde herhangi bir 
düşürülme yapılmadı. Biz 
Vakfıkebir olarak 5 yüz bin 
lira vermeye devam 
ediyoruz ve Esnaflarımızın 
müracaatlarını alıyoruz. 
Kriterleri tutan 
esnaflarımıza 500 bin lira 
vermeye devam ediyoruz. > Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

MAÐDURÝYETLERÝ GÝDERMEK ÝÇÝN
YOÐUN BÝR ÞEKÝLDE ÇALIÞTILAR 
Bölgemizde etkili olan sağanak yağışlar sonrasında oluşan heyelanları ve mağduriyetleri ortadan
kaldırmak için Vakfıkebir Belediyesine ait ekipler yoğun bir çalışma programı uyguladılar.

> Sadık AYDIN 3'de

KADIN YAÞAM VE ÝSTÝHDAM
MERKEZÝNE YOÐUN ÝLGÝ
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu tarafından Trabzon'da bir ilk olarak
hayata geçirilen Kadın Yaşam ve İstihdam Merkezi, kadınlardan yoğun ilgi görüyor. 1128 kadın,
30 Mayıs'ta açılışı yapılan merkezin çeşitli branşlarından faydalanmak üzere kayıt yaptırdı.

Trabzon'da sadece kadınlara 
özel bir kompleksin eksikliğini 
ilk fark eden isim olan 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu tarafından 
hayata geçirilen Kadın Yaşam 
ve İstihdam Merkezi, görenleri 
hayran bırakıyor. Şehrin 
vizyon projeleri arasına adını 
yazdıran merkez, kadınlardan 
yoğun ilgi görüyor.
“HER AYRINTIYI 
DÜŞÜNDÜK”
Daha yaşanılabilir bir şehir için 

çok önemli projeleri Trabzon'a 
kazandırdıklarını ve bunu 
yaparken her ayrıntıyı 
düşündüklerini dile getiren 
Başkan Zorluoğlu, “Geçtiğimiz 
günlerde açılışını yaptığımız 
Kadın Yaşam ve İstihdam 
Merkezi'ne gösterilen yoğun 
ilgiden mutluluk duyuyoruz. 
Kayıt almaya başladığımız 
günden itibaren 1128 
hanımefendi merkezimize 
başvurarak çeşitli branşlar için 
kayıt yaptırdı. Şu an bir 

haftalık fitness eğitimlerinden 
yararlanan kadın sayısı 1067, 
bir haftalık yüzme eğitiminden 
yararlanan kişi sayısı 813, bir 
haftalık pilates ve zumba 
eğitimlerinden yararlanan kişi 
sayısı 172'dir. Bunların yanı 
sıra hem yüzme hem fitness 
paketinden aynı anda 
yararlanan kadınları göz 
önüne aldığımızda ise bir 
haftalık yararlanan kişi 
sayımızı ise 2 bin 52 olarak 
görüyoruz” dedi.

> Alper Özkan KARAGÖL 2'de

ÖZEL ÖÐRENCÝLER MEZUNÝYET
HEYECANI YAÞADI
Vakfıkebir Özel Eğitim Meslek Okulunda Özel Öğrencilere yönelik "Mezuniyet etkinliği” düzenlendi.

üzenlenen etkinliğe 

DVakfıkebir İlçe Müftülüğü 
Engelli Koordinatörü 

Şenocak Mahallesi Camii İmam-
Hatibi Davut Bayraktar da 
katıldı. Bayraktar yaptığı 
açıklamada; “Özel birey 

Öğrencilerimizin mutluluğunu ve 
heyecanını paylaşmak, onların 
bu özel günlerinde yanlarında 
olmak amacıyla düzenlenen 
etkinliğe katıldık. Zaman zaman 
engelli öğrencilerimize yönelik 
Müftülük olarak faaliyetlerimizle 

onların yanlarında olmaya 
çalıştık, olmaya da devam 
edeceğiz” dedi. Kendisi de özel 
birey öğrenci babası olan İmam 
Hatip Davut Bayraktar etkinliğe 
katılan öğrencilere meyve suyu 
ve kek ikramında bulundu.



V
akfıkebir Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi ve 
Kefalet Kooperatifi 

Başkanı Hasan Topaloğlu, 
Vakfıkebir esnaflarımız için 
kullandıracağımız kredi 
limitlerinde herhangi bir düşüş 
söz konusu değildir diyerek 
kredi limitleri hakkında 
değerlendirmede bulundu.

“KREDİ LİMİTLERİMİZDE 
HERHANGİ BİR DÜŞÜŞ 
YOK!”
Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar 
Kredi ve Kefalet Kooperatifi 
Başkanı Hasan Topaloğlu, 
“Bugün itibariyle faiz 
oranlarında ve kredi limitlerinde 
herhangi bir artış ya da düşüş 
söz konusu değil. Bu konu 

hakkında bizlere ulaşmış bir 
talimatta yok. Fakat böyle 
olmasına rağmen esnaf 
arkadaşlarımız aldıkları bazı 
duyumlar üzerini bizleri 
arayarak konu hakkında bilgi 
soruyorlar. Piyasada Dolar ve 
Euro'nun artması sonrası esnaf 
arkadaşlarımızda tedirgin oluyor 
ve faiz oranlarının yükseleceği 

veya kredi limitlerinin düşeceği 
gibi asılsız iddialar sonrası 
panik halinde bizleri arıyorlar. 
Bu faiz oranları ile ilgili piyasada 
dolaşan asılsız haberlere hiçbir 
esnafımız itibar etmesin. 
Maalesef piyasada asılsız çok 
fazla bilgi kirliliği var. Çevre ilçe 
esnaflarımızın yanı sıra özellikle 
Vakfıkebir'deki esnaflarımız 
telefonla arayarak krediler 
durduruldu mu? Limitler 
düşürüldü mü? Gibi sorular bu 
aralar bizlere sıkça sorulmaya 
başladı. Vakfıkebir Esnaf 
Kefalet Kooperatifi olarak bizim 
limitlerimizde herhangi bir 
düşürülme yapılmadı. Biz 
Vakfıkebir olarak 5 yüz bin lira 
vermeye devam ediyoruz ve 
Esnaflarımızın müracaatlarını 
alıyoruz. Kriterleri tutan 
esnaflarımıza 500 bin lira 
vermeye devam ediyoruz. Bu 
anlamda bir sıkıntımız yok. 
Fakat diğer ilçelerde değişiklik 
yaşanıyor olabilir. O konuda 
yorum yapmamız yanlış olur. 
Çünkü diğer ilçe 
kooperatiflerinde yaşanan 
gelişmeler bizleri bağlamıyor. 
Biz kendimizden sorumluyuz. 
Biz şuanda bile esnaflarımızın 

dosyalarını alıp bankaya 
gönderiyoruz. Bankada günlük 
kullanım olarak 500 bin lira 
kullandırılıyor. Devletimizde 
ekonomik anlamda yeni 
uygulamalar içerisinde, fakat 
bizlerde kredi kullandırılması 
anlamında hiçbir değişiklik yok. 
Esnaflarımız rahat olsun kredi 
limitlerimizde hiçbir düşüş yok. 
Faiz oranlarında da her hangi 
bir değişiklik olmadı. Şu anda 
Vakfıkebir için hiçbir değişiklik 
olabileceğini düşünmüyorum. 
Kooperatif olarak hiçbir 
sıkıntımız yok dedi.”  
“ESNAFLARIMIZA 
TEŞEKKÜR EDİYORUM”
Başkan Hasan Topaloğlu, 
“Özellikle şunun altını çizmek 
istiyorum. Vakfıkebir İlçe 
Esnaflarımız çektikleri 
kredilerinin ödemelerini 
zamanında yatırdıkları için limit 
düşürme sıkıntısı bizde şu ana 
kadar çıkmadı. Bundan dolayı 
da ilçe esnaflarımıza teşekkür 
ediyorum. Allah onlardan razı 
olsun. Bizleri şuana kadar 
mahcup etmediler. 
Esnaflarımızın zamanında 
yaptıkları ödemelerden dolayı 
Vakfıkebir Esnaf Kefalet 

Kooperatifi olarak kredi 
notumuzda çok yüksek. O 
yüzden 500 bin lira 
verebiliyoruz. İşte bu yüksek 
seviyede tutulması o kredi 
notuna bağlıdır. Bazen 
esnaflarımız kredilerini 
ödemede aksaklık yaşadıkları 
zaman onlara şunu söylüyorum. 
Sizin aksaklıktan dolayı 
ödediğiniz faiz'in bizim için bir 
anlamı yok. Önemli olan 
Vakfıkebir Esnaf Kefalet 
Kooperatifinin kredi notunun 
düşmemesidir. Bizim sıkıntımız 
kredi notunda düşüş 
yaşanmamasıdır. Eğer kredi 
notumuz düşerse 500 bin lira 
gibi yüksek bir meblağ 
veremeyiz. Vereceğimiz kredi 
limiti de düşer. İşte bu nokta da 
esnaflarımızdan ricam, 
ödemelerini zamanında 
yapmalarıdır. Çünkü hem bizim 
kredi notumuz düşmez hemde 
zamanında ödeme yapıldığı için 
esnafımızda bir başka kredi 
ihtiyacında rahat kredi alabilirler. 
Bunun anlamı karşılıklı mahcup 
olmamaktır. Bizimde sorumlu 
olduğumuz üst makamlara karşı 
mahcup olmamamız önemli bir 
noktadır dedi.” 

Büyükliman
Postası HABER 20.06.20232

KREDİ LİMİTLERİMİZDE HERHANGİ BİR DÜŞÜŞ YOK!
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Alper Özkan KARAGÖL

Vakfıkebir Esnaf ve Sanatkarlar Kredi ve Kefalet Kooperatifi Başkanı Hasan Topaloğlu, Vakfıkebir
esnaflarımız için kullandıracağımız kredi limitlerinde herhangi bir düşüş söz konusu değildir dedi.

KADIN YAŞAM VE İSTİHDAM MERKEZİNE YOĞUN İLGİ

rabzon'da sadece 

Tkadınlara özel bir 
kompleksin eksikliğini ilk 

fark eden isim olan 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu tarafından 
hayata geçirilen Kadın Yaşam 
ve İstihdam Merkezi, görenleri 
hayran bırakıyor. Şehrin 
vizyon projeleri arasına adını 
yazdıran merkez, kadınlardan 
yoğun ilgi görüyor.

“HER AYRINTIYI 
DÜŞÜNDÜK”
Daha yaşanılabilir bir şehir için 
çok önemli projeleri Trabzon'a 
kazandırdıklarını ve bunu 
yaparken her ayrıntıyı 
düşündüklerini dile getiren 
Başkan Zorluoğlu, “Geçtiğimiz 
günlerde açılışını yaptığımız 
Kadın Yaşam ve İstihdam 
Merkezi'ne gösterilen yoğun 
ilgiden mutluluk duyuyoruz. 

Kayıt almaya başladığımız 
günden itibaren 1128 
hanımefendi merkezimize 
başvurarak çeşitli branşlar için 
kayıt yaptırdı. Şu an bir 
haftalık fitness eğitimlerinden 
yararlanan kadın sayısı 1067, 
bir haftalık yüzme eğitiminden 
yararlanan kişi sayısı 813, bir 
haftalık pilates ve zumba 
eğitimlerinden yararlanan kişi 
sayısı 172'dir. Bunların yanı 

sıra hem yüzme hem fitness 
paketinden aynı anda 
yararlanan kadınları göz 
önüne aldığımızda ise bir 
haftalık yararlanan kişi 
sayımızı ise 2 bin 52 olarak 
görüyoruz” dedi.
“TRABZON HALKI EN 
İYİLERİNE LAYIK”
Başkan Zorluoğlu, “Ayrıca 
kadın danışma bölümüzde 
yetişkin birey danışmanlığı, 

çocuk ergen danışmanlığı ve 
aile danışmanlığı olmak üzere 
ücretsiz hizmet sunulmaktadır. 
Bu alanlardan ise 20 kişi 
yararlanmaktadır. Spor 
merkezi ve danışmanlık 
merkezine gelip 3-6 yaş 
çocuğunu oyun alanına 
bırakarak hizmet alan kişiler 
bulunmaktadır. Bu şekilde 
çocuk oyun alanı 
hizmetimizden yararlanan 

çocuk sayısı ise haftalık 90'dır. 
Aynı zamanda istihdam 
kursları bölümünde şu an 
yöresel bez dokuma kursumuz 
8 tezgâhla üretime 
başlamıştır. Trabzon halkı her 
şeyin en iyisine layıktır. 
Trabzon artık daha 
yaşanılabilir ve renklerini 
koruyarak gelişen bir şehir 
olma yolunda hızlı adımlarla 
ilerliyor” ifadelerini kullandı.

Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu tarafından Trabzon'da bir ilk olarak hayata geçirilen Kadın Yaşam ve İstihdam Merkezi,
kadınlardan yoğun ilgi görüyor. 1128 kadın, 30 Mayıs'ta açılışı yapılan merkezin çeşitli branşlarından faydalanmak üzere kayıt yaptırdı.



Büyükliman
Postası 3 HABER

MAĞDURİYETLERİ GİDERMEK İÇİN YOĞUN BİR ŞEKİLDE ÇALIŞTILAR 
Bölgemizde etkili olan sağanak yağışlar sonrasında oluşan heyelanları ve mağduriyetleri ortadan kaldırmak için Vakfıkebir Belediyesine ait ekipler yoğun bir çalışma programı uyguladılar.

20.06.2023

ölgemizde etkili 

Bolan sağanak 
yağışlar 

sonrasında oluşan 
mağduriyetleri 
giderebilmek için 
Vakfıkebir Belediyesi 
ait ekipler iş 
makineleri ile birlikte 
sabahın etken 
saatlerinden itibaren 
yoğun bir şekilde 
çalıştılar. Kapanan 
yolları yeniden 
ulaşıma açtılar. 



Büyükliman
Postası 4 HABER

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE MECLİSİ
HAZİRAN AYI İLK TOPLANTISI YAPILDI
Trabzon Büyükşehir Belediye Meclisinin haziran ayı ilk toplantısı, Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu başkanlığında yapıldı.

20.06.2023

T
rabzon Büyükşehir 
Belediyesi haziran ayı 
toplantıları başladı. 

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, salonda 
bulunan Meclis üyeleri, ilçe 
belediye başkanları, Büyükşehir 
Belediyesi ve TİSKİ Genel 
Müdürlüğünün üst yöneticileri 
ve basın mensuplarını 
selamlayarak Meclis 
toplantısının açılışını 
gerçekleştirdi.
“TRABZON'UN 
DEĞERLERİNİ ANDI”
Toplantının başında sözlerine, 
geçtiğimiz günlerde aramızdan 
ayrılan şehrimizin değerlerini 
anarak başlayan Başkan 
Zorluoğlu, “Şehrimizin tanınmış 
isimlerinden, iş insanı önceki 
dönem Türkiye Futbol 
Federasyonu Başkan Vekilimiz 
Sayın İbrahim Usta'nın vefatını 
geçtiğimiz günlerde teessürle 
öğrendik.  Buradan bir kere 
daha kendisine Allah'tan 
rahmet; ailesine, yakınlarına ve 
sevenlerine başsağlığı 
diliyorum. Yine Köprübaşı 
Belediye Başkanımız Ali Aydın 
Bey'in ağabeyi Yusuf Aydın, 
geçtiğimiz günlerde Hakk'a 
yürüdü. Kendisine Yüce 
Allah'tan rahmet diliyor, şu an 
aramızda olan Ali Başkanımıza 
ve ailesine de baş sağlığı 
dileklerimizi iletiyoruz” diye 
konuştu.
“HAYIRLI OLSUN 
DİLEKLERİNİ İLETTİ”
28 Mayıs seçimlerinin ardından 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan tarafından atanan 
Bakanları da tebrik eden 
Başkan Zorluoğlu,  “Görev alan 

tüm Bakanlarımıza 'Türkiye 
Yüzyılı'nda muvaffakiyetler 
diliyorum. İnşallah 
memleketimiz için çok hayırlı 
hizmetlere vesile olurlar. Sayın 
bakanlarımızın ikisi de 
hemşehrimiz. Bu manada 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
görevine getirilen Sayın 
Abdülkadir Uraloğlu 
Bakanımıza üstün başarılar 
temenni ediyorum. İnşallah 
ülkemize hizmet ederken, 
Trabzon'umuza da özel 
dokunuşları olacaktır. Yine 
Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanlığı görevine getirilen 
hemşehrimiz Alparslan 
Bayraktar Beyefendi'yi de tebrik 
ediyor ve başarılar diliyorum. 
Meclis Başkanlığı seçimi de 
geçtiğimiz günlerde yapıldı. 
Türkiye Büyük Millet Meclisi 
Başkanlığı'na seçilen Prof. Dr. 
Sayın Numan Kurtulmuş 
Beyefendiyi kutluyor, tebrik 
ediyorum. Yine Çevre, Şehircilik 
ve İklim Değişikliği 
Bakanlığımıza, Yerel Yönetimler 
Başkanımız Sayın Mehmet 
Özhaseki Beyefendi 
atandığından, onun yerine yine 
Samsunlu hemşehrimiz 
Samsun Milletvekilimiz Sayın 
Yusuf Ziya Aydın atandı. Sayın 
Bakanımız Mehmet Özhaseki 
Bey'e ve Sayın Yusuf Ziya 
Yılmaz'a da hayırlı olsun 
dileklerimi iletiyorum” dedi.
“ŞEHRİMİZ İÇİN ÖNEMLİ 
KAZANIM OLACAK”
Sabah saatlerinde 
gerçekleştirilen Trabzon 
Sürdürülebilir Kentsel Ulaşım 
Planı (SKUP) Toplantısı ile ilgili 
de bilgi veren Başkan 

Zorluoğlu,  “Avrupa Birliği 
Projesi, Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığımızın operasyonel 
programı çerçevesinde daha 
önce müracaat ettiğimiz ve artık 
ihalelerinde belli aşamalarını 
tamamladığımız Trabzon 
Sürdürülebilir Kentsel Ulaşım 
Planı Projemiz için bugün imza 
törenimiz vardı.  Sadece bir 
plandan ibaret değil, durak 
optimizasyonu, kavşak 
optimizasyonu,  bisiklet ve 
yürüyüş yolları, yayalaştırılmış 
yolların artırılması şeklinde bir 
veri merkezi oluşturulması, 
şehrimizin önümüzdeki yıllara 
ilişkin durumunu da dikkate 
alarak yaya hareketinin daha 
kolaylıkla yapılabilmesine ilişkin 
çok önemli bir proje. Bu 
projenin birinci ayağı olan 
stratejik planların 
oluşturulmasıyla ilgili sabah 
saatlerinde yüklenicisi ile birlikte 
sözleşmeyi imzaladık. 5.9 
milyon euro maliyetli bir 
projedir. İnşallah bütün 
bileşenleriyle önümüzdeki 
aylarda uygulamasına 
geçeceğiz. şehrimiz için bence 
çok çok önemli bir kazanım 
olacak. Sözleşme imza törenini 
de yeni Ulaşım Yönetim 
Merkezi'nde yaptık. Orayı da bu 
vesileyle hizmete açmış olduk.  
Yani Trabzon'da ulaşımı tek 
elden yönetebileceğimiz, 
teknolojik anlamda donanımlı 
bir yönetim merkezine de 
şehrimiz kavuşmuş oldu. 
Şehrimize hayırlı olsun” 
şeklinde konuştu.
'ENGELSİZ TRABZON' 
ÖDÜLE LAYIK GÖRÜLDÜ
Büyükşehir Belediyesi olarak 

Özel Gereksinimli bireylere 
yönelik çalışmalara imza 
atmaya devam ettiklerini de 
belirten Başkan Zorluoğlu, 
“Özel Gereksinimli 
bireylerimizin toplu ulaşımı 
daha rahat kullanmaları için 
geliştirdiğimiz 'Engelsiz 
Trabzon' mobil uygulamamız, 
Türkiye Akıllı Ulaşım Sistemleri 
Derneği tarafından düzenlenen 
'Ulaşımda Aklın Yolu Bir' adlı 
yarışmada jüri özel ödülüne 
layık görüldü. TULAŞ Genel 
Müdürümüz Samet Ali Bey'in 
şahsında Ulaşım dairemize ve 
emeği geçen tüm arkadaşları 
tebrik ediyoruz” ifadelerini 
kullandı. 
“MAHALLE SAYISI 715 
OLDU”
Trabzon'da yeni kurulan 
mahallelerle ilgili de bilgi veren 
Başkan Zorluoğlu, “Valilik 
makamının onayıyla yeni 
mahalleler kuruldu. Maçka 
ilçemizde Yeni Atasu, Hayrat 
ilçemizde Hamzalı, Ortahisar 
ilçemizde Kamışlı, Akçaabat 
ilçemizde Benlitaş, Baltacı, 
Oğulkaya, Yolbaşı, Karaman ve 
Uğurlu mahalleleri kurulmuş 
olup, 708 olan mahalle sayımız 
böylelikle 715'e ulaşmıştır” 
dedi.
“İTFAİYE TEŞKİLATLARI 
TRABZON'DA TOPLANDI”
8-9 Haziran'da Büyükşehir 
Belediyesi ev sahipliğinde 
düzenlenen İtfaiye İstişare 
Toplantısı ve İtfaiye Ekipmanları 
Tanıtım Programı hakkında da 
açıklama yapan Başkan 
Zorluoğlu, “Türkiye'de 25 
büyükşehir, 32 il, 17 ilçe ve 6 
özel sektör kuruluşundan itfaiye 
alanında çalışan 221 yönetici 
ve personeli Trabzon'da misafir 
ettik. Bir istişare toplantısıydı. 
Bu toplantıda özellikle deprem 
zamanı yapılan müdahaleler, 
sorunlar, eksiklikler tartışıldı. Bu 
manada bir önemli 
organizasyona şehir olarak ev 
sahipliği yapmış olduk” şeklinde 
konuştu.
“KÜLTÜR SANAT 
ETKİNLİKLERİMİZE HIZ 
VERDİK”
Kültür sanat etkinliklerine de hız 

verdiklerini vurgulayan Başkan 
Zorluoğlu, “Ganita'da 'Ganita 
Akşamları' ismiyle neredeyse 
her akşam birkaç etkinliğin 
olduğu dönem başladı. Sadece 
Ganita değil, Ortahisar Millet 
Bahçesi'nde ve diğer birçok 
alanda da kültür- sanat 
etkinliklere yaz boyunca yoğun 
bir şekilde devam edeceğiz” 
diye konuştu. 
“AVRASYA PAZARI 1 AY 
İÇERİSİNDE AÇILIYOR”
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, 
yürütülen faaliyetlerle ilgili de 
bilgilendirmede bulundu. Son 
bir ayda özellik arz eden 
çalışmalarla ilgili bilgi veren 
Başkan Zorluoğlu şu ifadeleri 
kullandı; “Avrasya Pazarı geçici 
kabul aşamasında. İçerisinde 
350 dükkan, restoranlar, revir-
muayene odası, bebek bakım 
odası, bay-bayan mescit, 
güvenlik odası var. Avrasya 
Pazarı'nı yeni bir ticaret 
merkezi olarak bu ay içerisinde 
olmazsa temmuz ayının 
başında hizmete alıyoruz.”
“SÜRMENE PLAJINA 
KAVUŞUYOR”
“Sürmene ilçemizdeki Sahil Plaj 
Düzenleme Projesi de geçici 
kabul aşamasında. Burada da 
yürüyüş yolları, kutsal alanlar, 
oyun alanları, oturma alanları, 
plaj voleybolu sahası ve 
cankurtaran kulesi gibi çeşitli 
donatılar var. Projemiz, 
Sürmene ilçemize ve 
hemşehrilerimize hayırlı olsun.”
“AKÇAABAT PAZARYERİ 
PROJESİNDE ÇALIŞMALAR 
SÜRÜYOR”
“Akçaabat Pazaryeri Ve 
Otopark Yapım İşi devam 
ediyor. Yıl sonuna kadar 
tamamlamayı hedefliyoruz. 
Buranın da pazar yerleri 11 
dükkan, 4 adet depo, 216 
araçlık otopark olmak üzere iyi 
bir çalışma var. İnşallah 
tamamlayıp hizmete açacağız.”
“ORTAHİSAR ALTYAPI 
PROJESİ YIL SONU BÜYÜK 
ORANDA TAMAMLANIYOR”
“Ortahisar Büyük Altyapı 
Projesi'nde çalışmalar devam 
ediyor. Şu ana kadar epey bir 

mesafe katedildi. Yıl sonuna 
kadar çok büyük oranda 
Ortahisar altyapı projesi 
tamamlanmış olacak. Şu ana 
kadar 11 bin adet binanın canlı 
bağlantısı yapılarak 71 bin 400 
aboneye yeni hattan su 
verilmeye başlandı. Yine 
Ortahisar Altyapı Projesi 
kapsamında tamamladığımız 
sokak ve caddelerin 
kaplamasına da Ortahisar 
Belediyemizle birlikte hız verdik. 
Çalışmalar devam ediyor.”
“İLÇELERİMİZDE ASFALT 
ÇALIŞMALARI DEVAM 
EDİYOR”
“İlçelerimizde asfalt 
çalışmalarına bir süreden beri 
devam ediyoruz. Mayıs ayının 
başından itibaren bu 
çalışmaları birçok ilçemizde 
başlattık. Akçaabat, Arsin, 
Araklı, Beşikdüzü, Çaykara, 
Düzköy, Hayrat, Köprübaşı, Of, 
Vakfıkebir, Yomra ve Maçka'ya 
dokumuşlarımız oldu. İnşallah 
bu yaz sezonu boyunca da 
çalışmalarımıza imkânlarımız 
çerçevesinde devam edeceğiz.”
“GÜNDEM MADDELERİ 
GÖRÜŞÜLDÜ”
Başkan Zorluoğlu'nun 
açıklamalarının ardından Meclis 
gündem maddelerinin 
görüşülmesine geçildi. Meclis 
toplantısı, 36 gündem 
maddesinin görüşülüp ilgili 
komisyonlara havale 
edilmesinin ardından sona erdi.

T
rabzon Forum AVM 
Yönetimi bugün bir basın 
toplantısı düzenledi. Zorlu 

Grand Otel'de düzenlenen basın 
toplantısına Avrupa Kent Gayri 
Menkul Geliştirme A.Ş. Genel 
Müdürü Muhsin Erkoç, AVM 
Müdürü Caner Sabaner ile 
Kiralama ve Pazarlama Müdürü 
Elif Erbölükbaş katıldı. Son 
dönemde otopark tartışmaları ve 
yapılan düzenlemelerle ilgili 
tartışma konusu olan Forum 
AVM ile ilgili konuşan Genel 
Müdür Muhsin Erkoç, dikkat 
çeken bilgiler verdi. 
“BİR ÇOK ÖN GÖRMEDİĞİMİZ 
ŞEYLERİ GÖRDÜK”
AVM ile ilgili ilk olarak bilgiler 
veren Erkoç, “Trabzon, 
Karadeniz bölgesinin sayılı 
AVM'lerinden. D. Karadeniz'in 
açık ara tek başına lideri. Biz 
burayı aldık. Almadan önce de 
inceledik. İşin başına geçip 
oturunca, o ana kadar bir çok ön 
görmediğimiz şeyleri gördük. 

Binanın fiziksel kondisyonuna 
müdahale edilmesi gerektiğini 
düşündük. İzolasyonundan, 
otopark giriş çıkışlarına, 
aydınlatmadan, temizliğine 
kadar bir çok sıkıntıları vardı. İlk 
olarak onlarla başladık. 
2 arsadan oluşuyor. Toplam 72 
bin metrekare. Emsalin 
kullanılmayan ciddi kısmı var. 
Önceki sabitinizde de gündeme 
geldi. 
“ÖNCEKİ MÜLK SAHİBİ 
TARAFINDAN 
PROJELENDİRİLEN..”
Uygun yer olarak önceki mülk 
sahibi tarafından projelendirilen, 
Trabzon tarafındaki otoparkta 
karar kıldık. Önceki sahibi gibi.. 
Bir de bunun yanında, deniz 
tarafındaki açık otopark ki ayrı 
bir parseldik. 15 bin metrekare.. 
İlçe Belediyesinin uhdesinde. 
Orada da günü birlik tesis, kıyı 
koruma şeridine yakınlığından 
dolayı yüzde 10 emsal hakkıyla 
orada kiracılarımızın binalarını 

da yenileyerek altında kendi 
inisiyatifimizle 503 araçlık 
otopark yapmak üzere ilçe 
belediyesi ve büyükşehir 
belediyesi ile konuştuk. 
“BATI TARAFINDA PROJEYE 
BAŞLADIK”
Biz, Büyükşehir Belediyesinin 
kapsama alanına giren batı 
otoparkında projemize başladık. 
“DENİZ TARAFINDA 503 
ARAÇLIK OTOPARK 
YAPILACAKTI”
Deniz tarafına giren otopark için 
hem 2 işletmeyi yenileyerek 
hem de sayılarını 6'ya 
çıkararak, altına çelikten 
sökülüp takılabilir 503 araçlık 
otopark yapmak üzere meclisten 
onayı almıştık. 
Tam başlamak üzereyken, 
malumunuz Ortahisar'ın meclis 
üyelerinden bazılarının 
yürütmeyi durdurma istemli 
davası oldu. Mahkeme hızlı gitti 
ve belediyenin aldığı karara 
yürütmeyi durdurma kararı 

verdi. İstinat edildi. Samsun 
Bölge Adliye Mahkemesi de 
yerel mahkemenin kararını 
onadı ve iptal olmuş oldu. 
“OTOPARK O BÖLGEYİ 
RAHATLATACAKTI”
Üzüldük tabi. Bu bizim 
hakikaten canı gönülden işletme 
olarak ihtiyaçtan dolayı yapalım 
dediğimiz otoparktı. 500 araç 
hem Forum AVM'yi rahatlattığı 
gibi karşıdaki parkı, yan 
taraftaki 100. Yıl parkını da 
rahatlatacaktı. Onlar için de 
hizmet olacaktı ama mahkeme 
öyle karar verdi. 
“KİRACILARLA DA TAHLİYE 
SORUNU”
Bizim oradaki 2 tane kiracımızı 
da tahliye etmemiz gerekiyordu. 
Onları yıkıp yerine aynı 
metrekarede 6 yer oluşturalım 
dedik. Orada da rıza alalım 
dedik ama orada da rıza 
oluşturmadık. 
“TRABZON'DA TEK BAŞINA 
2. OTOPARK OLACAKTI”
Onlarla ilgili de ayrı sürecimiz 
devam ediyor. Katlı otopark 
projemiz iptal olmuş oldu. 
Benim duyduğuma göre 
Trabzon'da tek başına 2. büyük 
otopark olacaktı. Bunu ücretsiz 
olacağını, halka açık olacağını, 
Forum AVM'nin ki otoparkının 
giriş çıkışı da bellidir. O bölgeye 
hizmet verecek otoparktı. Şehir 
için bir kayıp olduğunu 
düşünüyorum. 
“BÜYÜK YENİ MARKALAR 
GELİYOR”

HM, Vakko, Apple, Decathlon, 
Starbucks, bunu yanında bir de 
Trabzon'dan çok talep var…
“OTOPARK SAYISI YAPILAN 
DÜZENLEMELERLE  9 ARAÇ 
ARTTIRILDI”
AVM'deki otopark sayısı ise, 
yapılan toplantıda daha önce, 
“1576.. “ olarak açıklanırken, 
yapılan düzenlemeler ve 
kullanılmayan alanların da 
katılmasıyla birlikte, “şuanki 
1585.. Normal projeden 9 
araçlık fazlamız var. Yapı 
yapılmış haldeki haliyle birlikte. 
Şu an için fazlamız var” ifadeleri 
kullanıldı. 
“KİRACILARLA YAŞANAN 
SORUNU…” 
Bizim onları kaldırmak 
istememizin nedeni iştigal 
sahaları ile ilgili değil.. Biz onları 
kaldıralım dedik, çünkü 
metrekaresine göre kendileri için 
de bizim için de verim açısından 
diyorum.. 1500 metrekare yerleri 
var. 6 tane yer yapıp. 1'er veya 
1,5 tanesini birleştirip onlara 
verelim dedik. İnşaat açısından 
kaldıralım dedik. Sözleşmeli 
kiracılarımız. Zaman zaman 
yenileri yapmak gerekiyor. 
“DEPO KONUSUNDA 
HATALIYIZ…” 
Depo konusu.. Biz hatalıyız. 
Daha açık söyleyebilir miyim? 
Hatalıyız. 28 bin metrekare 
emsalimiz var. 28 bin metrekare 
emsalden 8 bin kullandık. 20 bin 
metre kare daha emsalimiz var. 
Biz başından itibaren buradaki 

500 aracı yapacağımız farz 
ettiğimiz için kapalı otoparkta 
yukarıdaki kiracılarımızın 
ihtiyacını karşılayalım dedik. 
Biz takvimimizde geri düştük. O 
talimat projesini verebilme 
takviminde geri düştük. 
Koordinasyonsuzluk.. Orada 2 – 
3 ayrı noktada depoları varken. 
Onların hepsini birleştirelim. 
Hata, yanlış.. Belediye geldi 
söyledi, bizde gereğini yaptık. 
Şimdi gitseniz orada tozunu bile 
göremezsiniz…
“200 , 250 ARASINDA YENİ 
İSTİHDAM”
200 – 250 gencimiz orada satış 
danışmanı olarak çalışabilecek. 
Büyükşehir Belediyesinin öyle 
bir yazısı var. Zaten onlar bize 
en başta söyledi. Biz altına 
düşüyorduk. Ancak kapasiteyi 
arttırdık. 
“BELEDİYELER YENİ 
VAZİYET PLANINI ONAYLADI”
Hem İlçe hem de Büyükşehir 
Belediyesi vaziyet planını 
onayladı. 
“MAHKEME NEDEN İPTAL 
ETTİ”
İş mahkemeye intikal edince 
mahkeme kamu yararına aykırı 
bir şey olduğunu düşündüğü için 
iptal etti. Yasal uygun olup 
olmamasından değil. Orada 
büyük 2 işletmenin yanında, 
Ortahisar belediyesi oy çokluğu 
ile hesapladı. Bilirkişi hesaplar 
yapmış. Bizim hesaplarımızla 
yakın. Gerekçeli kamu yararı 
yok, diye iptal etti.

YASAL OLMAYAN BiR ŞEY YOK!
Trabzon Forum AVM Yönetimi bugün bir basın toplantısı düzenledi. Forum AVM'den iddialara cevap geldi.
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BAŞKAN ZORLUOĞLU'NDAN YAZ SPOR OKULLARI MÜJDESİ
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, Türkiye Gençlik Vakfı (TÜGVA) ile ortaklaşa gerçekleştirilen organizasyonda okul müdürleri ve
idarecilerle bir araya geldi. TÜGVA ile geçen yıl gerçekleştirdikleri yaz spor okulları organizasyonlarında çocukların ve gençlerin çok mutlu olduklarını ifade
eden Başkan Zorluoğlu, “Bu yıl hedefimiz daha yüksek. Yaz kurslarımızın çocuklarımız, gençlerimiz ve şehrimiz için hayırlara vesile olmasını diliyorum” dedi.

B
üyükşehir Belediye 
Başkanı Murat 
Zorluoğlu, EYOF Sosyal 

Tesisleri'nde okul müdürleri ve 
idarecilerle buluşarak, çocuklar 
ve gençler için açılacak yaz 
spor okulları ile ilgili 
değerlendirmede bulundu. İl 
Milli Eğitim Müdür Yardımcısı 
Fahri Bilici, Ortahisar Milli 
Eğitim Müdürü Cemil Karakaş, 
TÜGVA Trabzon Temsilcisi 
Hakan Özgören ve Memursen 
Trabzon İl Başkanı Mehmet 
Kara'nın katıldığı programa, 
okul müdürleri ve idareciler 
yoğun ilgi gösterdi.
“MİLLİ MANEVİ DEĞERLERİ 
AŞILAMALIYIZ”
Trabzon'un eğitim seviyesi 
itibarıyla Türkiye'nin önde 
gelen şehirleri arasında yer 
aldığını belirterek sözlerine 
başlayan Başkan Zorluoğlu, 
“Bu durum bizleri 
gururlandırıyor. Büyük 
gayretlerinize ve 
yorgunluklarınıza bizzat 
şahidim. Bütün idarecilerimize 
ve değerli öğretmenlerimize 

teşekkür ediyorum. Öğrenci 
her yerde aşığı yukarı aynı. 
Öğrenciyi fark ettiren eğitim 
anlamında çıtayı yükselten 
idarecilerimiz, milli eğitim 
müdürlerimiz ve değerli 
öğretmenlerimizdir. Liselere 
giriş sınavını bende takip ettim. 
Aldığımız ilk bilgilere göre 
Trabzon'un LGS'de Türkiye'nin 
önde gelen illerinin başında 
olacağına kesin gözüyle 
bakıyoruz. Yine gençlerimiz 
inşallah önümüzdeki günlerde 
üniversite sınavına girecekler. 
Onlara da şimdiden 
Mevla'mdan kolaylıklar 
diliyoruz. Tabi sınavlarda elde 
edilen derecenin yanında işin 
bir de diğer tarafı var. O da milli 
ve manevi değerlerimizin 
çocuklarımıza aşılanması. 
Çocuklarımızın geleceğe 
yürüyebilecekleri bir donanımla 
milli ve manevi değerlerini de 
sahiplenmiş, benimsemiş ve 
özgüveni yüksek, dünyanın en 
gelişmiş ülkelerindeki 
yaşıtlarıyla yarışabilecek 
şekilde yetiştirilmeleri çok 

önemli” dedi.
“GENÇLERİMİZ ARTIK DAHA 
ÖZ GÜVENLİ”
Eğitim alanında kendi 
dönemlerinden örnekler de 
veren Başkan Zorluoğlu, “Bizim 
jenerasyonumuz biraz 
umutsuzdu. 'Hep yapamayız, 
Avrupa, Amerika bizden çok 
daha ilerde onlar yapar biz 
yapamayız' düşüncesi hâkimdi. 
Bu kasıtlı olarak esasında 
bizim üzerimizde denenmiş 
uluslararası bir politikadır. 
Şimdi bir süreden bu tarafa bu 
anlayış değişmeye başladı. 
Artık gençlerimiz, çocuklarımız 
çok daha özgüvenli yetişiyorlar. 
Bugün okullarımızda, 
üniversitelerimizde olan 
imkânlar hakikaten geçmiş 
yıllarla kıyaslanamayacak 
kadar fazla ve her geçen sene 
bu bütçeler artırılıyor 
Türkiye'de. O bakımdan bu 
akademik başarı dışında kalan 
çocukların 21. yüzyılın 
gerektirdiği donanımlarla 
donatılarak yetiştirilmesi 
meselesi önemli” diye konuştu.
“BU SENE HEDEFİMİZ DAHA 
YÜKSEK”
Geçen yıl TÜGVA temsilciliği ile 
güzel bir çalışma yaptıklarını 
da dile getiren Başkan 
Zorluoğlu,  “Etkinliğimizde 
çocukların mutluluğunu görmek 
bizleri de mutlu etti. Kursların 
hedefine ulaştığını anladık. 
Çocuklar mutluysa veliler de 
mutlu. Dolayısıyla buna devam 
etmemiz lazım. Bu sene hedef 
biraz daha yüksek. Bu sene 5 
bin öğrenciyle Trabzon'da 
yapılmış en büyük 
organizasyonlardan birine imza 
atmış olacağız. Çocuklarımız 2 

aya yakın süre okullarda çeşitli 
etkinliklerde bulunacaklar. 
Trabzon hedeflere ulaşma 
konusunda hep başarılı olmuş 
bir şehirdir. Bu sene de inşallah 
hep birlikte çocuklarımıza çok 
güzel bir yaz dönemi 
yaşatacağız. Böyle bir 
hedefimiz var. Bu manada 
Büyükşehir Belediyesi olarak 
elimizden gelen ne varsa 
destek olacağız. Büyükşehir 
Belediyesi olarak biz de yaz 
okullarımızı açıyoruz. Açılacak 
yaz kurslarımızın çocuklarımız, 
gençlerimiz ve şehrimiz için 
hayırlara vesile olmasını 
diliyorum” şeklinde konuştu.
“YIL SONU YÜZDE 95 
ORANINDA 
TAMAMLANACAK”
Trabzon'da yürütülen 
çalışmaların bir kısmıyla ilgili 
de bilgi veren Başkan 
Zorluoğlu, şu ifadeleri kullandı; 
“Altyapı konusunda ciddi bir 
mesafe kat ettiğimizi 
memnuniyetle ifade etmek 
isterim. Hakikaten çok uzun 
yıllardır dokunulmayan 
altyapıya, epey de bir risk 
alarak başladık. Şu ana kadar 
sadece Ortahisar ilçemizin belli 
mahallelerinde 350 kilometreyi 
aşan bir içme suyu hattını 
değiştirdik. Bu yıl sonu 
itibarıyla yüzde 95 oranında 
Ortahisar altyapı işi 
tamamlamış olacak. İçme 
suyuyla birlikte kanalizasyon, 
yağmur suyu, doğal gaz gibi 
telekomünikasyon altyapısı gibi 
birçok farklı altyapı işini de 
arada hallettik. Dolayısıyla 
epey bir işti ama Trabzon en az 
50 yıl altyapı sorunu 
yaşamayacak. Şehrimize 

hayırlı olsun. Zira altyapı 
olmadan üstyapıya ne 
yaparsanız yapın. Bu geçici 
süreli olmak durumundadır. 
Çünkü bu altyapı Trabzon'un 
ihtiyacını karşılamaktan çok 
uzaktı. Altyapının ardından 
üstyapıya başladık. Yollar, 
kaldırımlar, Uzunsokak, Maraş, 
Kunduracılar caddeleri ile 
bozulan bütün yolları çevre 
düzenlemesiyle birlikte 
halletmeye gayret ettik. Geçen 
sene epey bir mesafe katettik. 
Bu sene bütünüyle 
tamamlayacağız. Dolayısıyla 
2024 yılına girdiğimizde çok 
rahatlamış bir şekilde 
şehrimizde bu hizmetleri 
tamamlamış olacağız.”
“YENİ YAŞAM ALANI 
OLARAK ŞEKİLLENİYOR”
“Büyükşehir olarak ayrımsız 18 
ilçede hizmet veriyoruz. Tek tek 
saymak zor, Yalıncak 
Plajı'ndan otogara, 
Çömlekçi'deki çalışmamızdan 
Ganita-Faroz'a, İskenderpaşa 
otoparkından Kadın Yaşam ve 
İstihdam Merkezine, Kadınlar 
Hali'nden Maraş Caddesi'nin 
yayalaştırılmasına, Fatih 
Parkı'ndan Cudibey Okulu 
öğretmenevi ve karşıdaki 
otoparka, cadde ve sokakların 
aydınlatılmasından Beşirli'deki 
orta refüjün ve kaldırımların 
yapılması gibi çok sayıda 
çalışmaya imza attık. Büyük 
bölümünü tamamladık. 
Moloz'daki büyük caminin 
etrafında da hummalı bir 
çalışma yürütüyoruz. Ganita-
faroz tamamlandı, çok 
beğenildi, çok güzel oldu. 
Şimdi bir güzel ekolojik köprü 
ile o bahsettiğim cami alanını 

birbirine bağlıyoruz. Hatta 2 
tane yapmak istiyoruz. Birine 
hemen başlıyoruz. Şimdi o yeni 
alanda biliyorsunuz caminin 
etrafında güzel çalışmalar var, 
Avrasya Pazarı'nı yaptık. Çok 
modern bir gasilhaneyi hayata 
geçirdik. Orada doğu ve 
batıdan gelecek ilçe 
dolmuşları, tur otobüsleri için 
yerler yapıyoruz. Caminin 
önünde bir büyük yaşam alanı, 
bir Osmanlı bahçesi yapıyoruz. 
Onun önüne bir faaliyet çayırı 
yapıyoruz. O alan artık 
bütünüyle yeni yaşam alanı 
olarak şekilleniyor.”
“BİLİM MERKEZİNDE SON 
DOKUNUŞLARI YAPIYORUZ”
“Bilim Merkezi ve Planetaryum 
projemiz de tamamlanmak 
üzere. Orası bilhassa 
öğrencilerimiz için hakikaten 
çok kıymetli bir alan. Şu anda 
son dokunuşları yapıyoruz. 
Oranın işletme modelini ve 
koordinasyonunu Sayın Selçuk 
Bayraktar'ın başkanı olduğu T3 
Vakfı yapacak. Bir koordinatör 
atayacaklar ve tüm müfredatı 
onların belirlediği sistem 
içerisinde yürüteceğiz. 
Önümüzdeki günlerde hizmete 
açacağız ve mümkün olduğu 
kadar çok çocuğumuzu belli bir 
program dahilinde oradaki 
imkanlardan istifade 
ettireceğiz. Temmuz ayının 
başında otogarı da hizmete 
alıyoruz. Meydan'daki otopark 
da tamamlanıyor. Küçük sanayi 
sitelerinin dönüştürülmesi, 
Değirmendere'deki dönüşümün 
gerçekleşmesi hedefimiz. 
Çömlekçi'nin 2. etabını 
başlatarak tamamlamayı 
hedefliyoruz.”

SELMA İLE MURAT'IN
EN MUTLU GÜNÜ
Vakfıkebir Kaymakamlığı Yazı İşleri Müdür vekili Sema Kaya
hayatını Şalpazarı eşraflarından Murat Ataman ile birleştirdi.

akfıkebir İlçe 

VKaymakamlığında şef 
olarak görev yapan ve 

Fatma ile Aziz Kaya'nın 
kızları Selam Kaya hayatını 
Şalpazarı eşraflarından 
Selma ile Fuat Ataman'ın 

oğulları Murat ile birleştirdi. 
Vakfıkebir Sabri Bahadır 
Kültür Merkezi Düğün 
Salonunda yapılan düğün 
törenine Vakfıkebir İlçe 
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan, Trabzon Büyükşehir 

Belediye Başkan Vekili Atilla 
Ataman,  Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet Balta ve 
Şalpazarı Belediye Başkanı 
Refik Kurukız ile çok sayıda 
davetli katılarak genç çiftlere 
mutluluklar dilediler.

erkez Ulu Camide 

MKur'an-ı Kerim 
tilavetinin okunmasıyla 

başlayan törende konuşan İlçe 
Müftüsü Halil İbrahim Bayalan; 
“Hafızlıklarını tamamlayan 
öğrencilerimizi, onların anne-
babalarını ve yetiştiren 
hocalarımızı tebrik ederim. 
Kur'an Kurslarının inşasına ve 
devamına katkı sağlayıp ahirete 
irtihal edenlere Allah'tan rahmet, 
hayatta olanlara sağlık ve afiyet 
dilerim” dedi. Törende hafızları 
temsilen konuşan Hafız Halil 
Arğın; "Sizlerin huzurunda Allah 
Teâlâ'yı şahit tutarak söz 
veriyoruz. Kuranı Kerimin lafzını 
ezberlediğimiz gibi manasına da 
vakıf olmak için gayret 
göstereceğiz" şeklinde konuştu.
Trabzon İl Müftümüz Selami 
Aydın, hafızlık eğitimlerini 

tamamlayan öğrencileri tebrik 
ederek; "Hafızlık icazet 
merasimleri en hayırlı 
merasimlerden biridir. Bunu 
Peygamber Efendimiz (SAS) 
tanımlıyor ve en hayırlı 
olduğunu O bizlere öğretiyor; 
'Sizin en hayırlınız Kur'an'ı 
öğrenenleriniz ve 
öğretenlerinizdir' buyuruyor" 
diye konuştu. Kur'an Kurslarını 
Yaptırma ve Yaşatma Derneği 
Başkanı aynı zamanda Hoşarlı 
Mahallesi Yeni Camii İmam-
Hatibi olan Katip Komut, 
Tonya'daki Kur'an Kurslarına 
maddi ve manevi destek 
verenlere teşekkür etti. 
Daha sonra hafızlara belge ve 
hediyeleri verildi. Törene Tonya 
Kaymakam Vekili Dr. Hacı 
Arslan Uzan, Belediye Başkanı 
Osman Beşel, Diyanet Akademi 

Trabzon Dini Yüksek İhtisas 
Merkezi Müdürü Dr. İsa Onay, 
Trabzon İl Müftüsü Selami 
Aydın, İl Müftü Yardımcısı 
Yılmaz Küçük, İlçe Müftüleri, 
Daire amirleri, din görevlileri ve 
çok sayıda vatandaş katıldı.
İcazet alan öğrenciler; Halil 
Arğın, Hüseyin Aydın, Yusuf 
Demir, Ali Demir, Eyüp 
Babacan, İsmail Direk, Hasan 
Akpınar, İsmail Çiftçi, efehan 
Karakaş, Hayri Mert Karadeniz, 
Halil Can, Ahmet Balandi, Taha 
Can, İbrahim Kılavuz, Ahmet 
Ozar, İbrahim Çiftçi, Nurettin 
Egemen, Abdurrahman Şener, 
Halil Terli, Selman Güngör, 
Mehmet Nuri Karahan, Fuat 
Onay, Mehmet Babacan, Taner 
Güzel, Hamza Kaya, Mehmet 
İder, Muhammet Sıddık 
Altuntaş, Abdullah Aslan.

TONYA'DA İCAZET TÖRENİ
Tonya İlçe Müftülüğü'ne bağlı Müftü Salih Berber Erkek Yatılı Kursu'nda
hafızlığını tamamlayan 28 öğrenci için icazet töreni düzenlendi.



BÜYÜKÞEHÝR VEKTÖRLE MÜCADELEDE YAZA HAZIR

SMA HASTASI ASLI BEBEK ÝÇÝN KERMES DÜZENLENDÝ
Vakfıkebir Mustafa Turupçu Gençlik Merkezi Müdürlüğü tarafından SMA hastası Aslı'nın tedavisine
katkı sağlaması amacıyla el emeği yiyecek ürünlerini şadırvan önünde vatandaşlarla buluştu.

V
akfıkebir Mustafa 
Turupçu Gençlik 
Merkezi Müdürlüğü SMA 

hastası bebeğimiz Aslı'nın 
tedavisine katkı sağlaması 
amacıyla kurum çalışanları, 
eğitmenler, gönüllü gençler, 
hayırseverlerin hazırlamış 
olduğu el emeği yiyecek 
ürünlerini şadırvan önünde 
kurulan Gençlik Merkezi 

standında vatandaşlarla 
buluşturdu. SMA hastası Aslı 
bebek için Trabzon 
Valiliği'nden gerekli izinlerin 
alınmasıyla birlikte Aslı Bebeğe 
destek olmak için çeşitli 
kampanyalar başlatıldı. 
Kampanyaya destek olmak 
isteyen Vakfıkebir Mustafa 
Turupcu Gençlik Merkezi 
Müdürlüğü çalışanları, 

eğitmenler, gönüllü gençler ve 
hayırsever vatandaşların 
oldukları el emeği yiyecekler 
şadırvan önünde vatandaşlarla 
buluşturulmak amacı ile 
kermes düzenledi. Günler 
öncesinden hazırlıklarına 
başlanan ve Vakfıkebir'in tarihi 
şadırvanı önünde düzenlenen 
kermese katılım yoğun oldu. 
İlçe halkı kermese katılarak 

etkinliğe destek verdi. 
Kermeste el emeği ile yapılan 
poğaça, gözleme, tatlı, sarma, 
çeşitli yemek ve bin bir çeşit 
yiyeceklerin satışı yapıldı. 
“TEŞEKKÜR EDİYORUZ”
Vakfıkebir Mustafa Turupçu 
Gençlik Merkezi Müdürü Yunus 
Ali Civil yaptığı açıklamada; 
“Aslı bebeğin durumunu 
öğrendikten sonra bizlerde ne 

gibi bir katkı sunabiliriz 
değerlendirmesinde bulunduk. 
Kurum olarak farkındalık 
oluşturmak adına Aslı bebek 
için kermes düzenleme kararı 
aldıklarını ifade etti. Civil, 
“Maddi açıdan bebeğin ihtiyacı 
olan miktarı karşılamamız söz 
konusu değil farkındayız ama 
farkındalık oluşturmak önem 
arz ediyor. Bunu da 

başardığımıza inanıyorum.” 
dedi.  Konuşmasına devam 
eden Civil, İlçe halkına, 
esnaflarımıza, gönüllü 
vatandaşlara, kurum 
çalışanlarına, eğitmenlere, 
gönüllü gençlere, 
hayırseverlere teşekkür 
ederek, Vakfıkebir'li olarak bu 
bebeği kurtarmanın önemine 
değindi.

Trabzon Büyükşehir Belediyesi, vektörle (hastalık yayan canlı) mücadelede yaz mevsimi hazırlıklarını tamamladı. Büyükşehir
ekipleri, yaz mevsimi boyunca sorun yaşanmaması adına vektörle mücadele konusunda etkin çalışma gerçekleştirecek.

B
üyükşehir Belediyesi, 
şehirde daha rahat bir 
yaz mevsimi 

geçirilmesini sağlamak adına 
sivrisineklerin kışlak alanı olan 
rögar, kirli su, yağmur suyu, 
bakslar ve menfezlerde 
vektörle mücadele 
çalışmalarını tamamladı. 
Büyükşehir Belediyesi Sağlık 
İşleri Dairesi Başkanlığı 
tarafından oluşturulan 10 ekip 
ile 18 ilçenin rögar, kirli su ve 
yağmur suyu giderleri 
ilaçlanarak, vektörle mücadele 

çalışması yürütülüyor.
“18 İLÇEDE ÇALIŞMA 
YÜRÜTÜLÜYOR”
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
tarafından konuyla ilgili yapılan 
açıklamada “Sağlık İşleri 
Dairesi Başkanlığına bağlı 
ekiplerimiz, Trabzon'u daha 
temiz, daha yaşanılabilir bir 
kent haline getirmek ve toplum 
sağlığını korumak adına, 18 
ilçemizde 10 ekiple birlikte 
vektörle mücadele 
çalışmalarına yoğun şekilde 
devam etmektedir. Kentimizde 

vektörle mücadele hizmeti ile 
sivrisinek, karasinek, fare vb. 
gibi vektör (taşıyıcı) 
popülâsyonların insan sağlığını 
tehdit etmeyecek düzeyde 
tutulması hedeflenmektedir. 
Büyükşehir Belediyesi olarak 4 
Teknik Personel, 1 Büro 
Personeli, 29 Uygulayıcı 
Personel, 5 Şoför ile 7 çift 
kabin kamyonet (transit), 5 çift 
kabin kamyonet, 3 otomobil 
(saha kontrol aracı), 7 
mistblower ve 5 pülverizatörlü 
ULV araç üstü ilaçlama 

makineleri ile yaz sezonuna 
hazırız. Vatandaşlarımız da 
şikâyet ve taleplerini 'Alo 153' 
numaralı hattımızı arayarak 
bizlere iletebilirler” ifadeleri 
kullanıldı.
“YAPILAN ÇALIŞMALAR ŞU 
ŞEKİLDE SIRALANDI”
-Sivrisinek Larva 
Mücadelesinde;
Kayıtlı larva nokta sayısı: 
2.596
Yağmur suyu kanalları ve rögar 
sayısı: 8.000
Toplam ilaçlanabilir sivrisinek 

larva nokta sayısı 10.596'tür. 
Sivrisinek Uçkun 
Mücadelesinde Kasım 2022 - 
Mayıs 2023 tarihleri arasında 
toplam 415 saat kanal sisleme, 
toplam 65 saat termal sisleme 
çalışması gerçekleştirildi.
-Kemirgen (Fare ve Sıçan) 
Mücadelesinde; Kasım 2022 - 
Mayıs 2023 tarihleri arasında 
2.541 noktada çalışma 
yürütüldü.
-Kültürel Mücadele 
kapsamında ise 17 ilçe 
belediyesinin yetkili 

personelleri ile bilgilendirme 
toplantıları düzenlendi. 18 
ilçede İl Milli Eğitim 
Müdürlüğünün belirlediği 41 
pilot ortaokulda vektörlerle 
mücadele konulu seminerler 
düzenlenerek afiş ve broşürler 
dağıtıldı. Ayrıca vatandaşlara 
da vektörle mücadele 
konusunda halk sağlığını 
korumak amacıyla afiş ve 
broşürler dağıtıldı. İlaçlama 
personellerine belirli 
periyotlarda kurum içi eğitimler 
düzenlenmektedir.


